

## ALV-notulen jaargang 2017-2018

*Datum: 24 september 2018, inloop vanaf 19:30 uur*  
*Locatie: Clubhuis IJvereniging Assendelft, Dorpstraat 420, Assendelft*  
*Aan: alle leden (stemrecht 16 jaar en ouder) van STG-Zaanstreek*

*Afberichten: Jaap Voorhaar, Harry Steur, Lucia Floris, Jan Jongewaard, Elly Groothedde, Daan Boekel, Jan van der Veer en Carla Langver*

*Aanwezig: Aaffiena Moerland, René Moerland, Kars Oomen, Anja Burger, Willem Valstar, Jery Bruinsma, Jan Hol, Paul Graas, Chris Blouw, Rick van Geest, Michel Butter, Bert Bommerson, Andre Smit, Esther van der Loos, Mark Kuijzer, John van Assema, Machteld Peters, Luuk Kleijne, Peter Moerland, Kees Waqué, Jeroen Bego, Wessel Wouda, Thor Alphenaar, Chris Schuurman, Co Friemann, Sven-Yvo Stoop, Hans Zandbergen, Elly van Leeuwen, Frans van Bergen, Gerrit Passenier, Mark Peters, Ed Hulsing, Ruud van der Meer, Eva Peters, Cees van Bergen, Gerrit-Jan Kaaijk, Dick Koopman, Sandra Buurs, Coby Bobeldijk, Jan Dekker, Erwin Dekker, Jan Post, Albert Wilmsen, Jan Koomen, Marion Koomen, Ron Broerse, Rob Schaap, Marcel Huismans, Niels van Assema, Hans Siekerman, Wil Schermer, Michelle Broerse*

### 1 [Opening en vaststellen agenda](#)

Welkom door Kees Waqué en vaststellen agenda, om 20:06 uur opent Kees Waqué zijn derde vergadering. Kees Waqué vraagt aan de leden of iedereen de presentie lijst heeft getekend i.v.m. met eventuele stemmingen. Agenda punt 13 is last minute toegevoegd, de vrienden van de vrienden van STG-Zaanstreek. Er komen geen andere agenda punten uit de zaal

### 2 [Mededelingen](#)

- Er zijn vacatures binnen het bestuur, die worden extra belicht om deze vanavond nog in te vullen.

### 3 [Verslag ALV 2017](#)

- Er wordt goedkeuring aan de zaal gevraagd, de notulen wordt per pagina doorgenomen.
- Geen opmerkingen of vragen m.b.t. tot de notulen, hij is akkoord.
- Volgend jaar wordt geopperd om de notulen vlak voor de vergadering nogmaals te versturen.

### 4 [Terugblik 2017-2018](#)

- Het is een heel druk jubileumjaar geweest.
- Sprint kampioenschap met de burgemeester.
- Veel media exposure.
- Inline skaten is voor de jeugd positief ontvangen.
- Kees Waqué benadrukt de professionalisering en zichtbare activiteiten naar de buiten wereld.
  - Proefflessen schaatsen wordt zeer goed ontvangen en brengt nieuwe leden.
  - Omloop van de Oomscup brengt ook exposure.
- Blijft moeilijk om vacatures in te vullen.

- Door het jubileumjaar is de mediakaart te weinig gebruikt en het binnenhalen van een sponsor niet gelukt.
- Ook Coby Bobeldijk namens vrienden van STG-Zaanstreek dient ondersteuning.
- Resume is dat we trots zijn, maar er is nog werk aan de winkel.

## 5 3 jaar voorzitterschap

- De vernieuwing en modernisering doelstellingen zijn gelukt, nieuwe site, logo en kleding.
- Werk/privé en voorzitterschap is soms lastig te combineren, echter heeft Kees Waqué er plezier en nog genoeg ambities o.a.
  - Blik op de toekomst, STG-Zaanstreek gezond en levendig houden door aantrekken jeugd/jongeren en behouden.
  - Verjonging van het trainingskorps is gewenst.

## 6 Jaarverslag secretaris

- Peter Moerland vertelt waarom en hoe hij secretaris is geworden, kan i.v.m. ziekte helaas niet meer zelf sporten maar wilt STG wel blijven helpen en daarom secretaris geworden.
- Helaas wordt Peter Moerland zijn gezondheid slechter i.p.v. beter daarom wordt er aan de vergadering gevraagd of Sandra Buurs als 2<sup>e</sup> secretaris aangesteld kan en mag worden.
  - De zaal stemt toe met een twee koppig secretaris.
- Peter Moerland heeft de bestuursvergadering (verhaal) notulen veranderd in een Lijst Open Punten (LOP), zo houd je overzicht met wat is afgehandeld, wat staat open, wat is nog lopende en wie doet wat.
- De ledenlijst en ledenmutaties in één bestand krijgen was nog wel een “dingetje” wordt later toegelicht.
- Nieuwe privacywetgeving AVG is uitgezocht en toegepast op het ledenbestand, op een betaalde Europese server staan de ledenbestanden en zijn goed beveiligd.
- Er is nu één centraal ledenbestand met twee verschillende uitvoeringen, trainers hebben een “light” bestand. Alleen de penningmeester(s) hebben de bankgegevens van de leden.
- Er wordt benadrukt dat er een disclaimer is in het ledenbestand dat de gegevens niet aan derden verspreid mogen worden.
- Het ledenbestand bestond uit verschillende databestanden en vele variaties, dit heeft Peter Moerland, met ondersteuning van Anja Burger naar 1 centraal bestand teruggebracht.
- Verenigingsjaar loopt van 1 juli – 30 juni, dit is toegepast in Excel.
- Uitgangspunt is om de gegevens van de leden op 1 bestand te krijgen, dat altijd alle tabellen, grafieken en verslagen kloppen, omdat er maar 1 bron is.
- Goed nieuws! Er zijn 33 nieuwe leden vanaf vorig jaar september.
- Ouders geven positieve feedback op het Zaans kampioenschap en de Inline skate trainingen, dat geeft nieuwe leden.
- 13 afmeldingen t/m 20 sept, junioren vasthouden is een nieuwe taak, misschien de belangrijkste om te zorgen voor de continuïteit van de vereniging.

- De KNSB heeft een hele goede site, zeker het opleidingsgedeelte. Aspirant-leden kunnen binnen een half uur aangemeld worden en op die manier vanaf dat moment 6 weken verzekerd schaatsen. Dit maakt het risico zeer klein en laagdrempelig.
- Voor de trainers die met de jeugd te maken hebben wordt een VOG (Verklaring Omtrent Gedrag) aangevraagd, tot nu toe heeft alleen Co Friemann deze verklaring.
- De vereniging heeft voor de VOG bij het ministerie een verklaring aan moeten vragen, deze is reeds verkregen.
- Voor de abonnementsaanvragen is Jos de Lange contactpersoon, Jos de Lange heeft wederom deze arbeidsintensieve taak op zich genomen, waarvoor dank!
- De aanvragen voor abonnementen zijn anders gegaan dan vorige jaren i.v.m. de nieuwe Baanverenigingen Haarlem en Amsterdam, de nieuwe STG site en de korte tijd om een nieuw formulier werkbaar te maken. Volgend jaar willen we dit in klein comité verder automatiseren, hier is nu een jaar de tijd voor om aan te werken.
- Handboek bestuur wordt verder gerealiseerd, bij mutaties in het bestuur hoeft de volgende persoon niet opnieuw het wiel uit te vinden.

## 7 Jaarverslag technische commissie

- Er is een nieuwe “jonge” trainer specifiek voor het inline skaten bij de vereniging gekomen, is positief ontvangen door de rijders en ouders van de jeugd.
- Aankomend jaar geen jeugdschaatsen bij STG, de jongste jeugd willen en gaan ook op het buiten terrein en niet op het middenterrein schaatsen.
- Uit het trainersoverleg is naar voren gekomen dat de trainers behoefte hebben aan een technische avond over specifieke onderdelen om met elkaar te brainstormen.
- Er is behoefte aan verjonging in het trainerschap, er kan geld vrij gemaakt worden voor trainersopleidingen.
- Aankomend seizoen clubkampioenschappen 10 maart, Zaans kampioenschap 12 januari, Thialf is nog niet definitief bevestigd, wordt waarschijnlijk in december.
- Promoten van de marathon bij de jeugd is een aandachtspunt.
- Michel Butter vertelt dat het wedstrijdsecretaris goed te verdelen is, het hoeft niet veel werk te zijn, vele handen maken licht werk. Alleen het gehele wedstrijdsecretariaat doen is veel werk, dan ben je 2 weken voorafgaan aan het evenement er volop mee bezig; vragen beantwoorden, vrijwilligers zoeken.
- Michel Butter: het is niet moeilijk, maar even de aandacht erbij. Michel Butter wilt het met een tweede persoon wel doen, alleen gaat hij het niet meer doen.
- Ruud van der Meer heeft zich al aangeboden om Michel Butter te helpen. De zaal klapt en ontvangt dit positief.
- Ook Lucia Floris is beschikbaar als ondersteuning, zij wilt niet de kar trekken maar wel behulpzaam.
- Mark Peters oppert om een commissie wedstrijdsecretariaat i.p.v. 1 persoon te vormen. Zo is het al niet zo heel veel werk meer.
- Kees Waqué vult aan, probeer 3 personen samen te krijgen, zo sta je altijd sterk ook bij uitreden en of afwezigheid.
- Co Friemann vraagt of er mensen bereid zijn om jury lid en of opleiding te doen, dit maakt dan ook een grotere groep om zo niemand te veel te belasten.
- Omloop van de Oomscup, is positief bevallen. Moest uitwijken naar DTS i.v.m. steentjes over het parcours afgelopen editie.

- Er is een vergadering geweest voor de Omloop van de Engewormer/Oomscup, asfalt is niet top maar wordt aan gewerkt.

## 8 Jeugdzaken

- Jeugdleden grootste groep zijn 8 t/m 12 jaar.
- Aan de onderkant moet je beginnen om de vereniging in de breedte te laten groeien.
- Vanuit de proeflessen komen zeker nieuwe leden.
- Skeelers geeft positieve puls aan het ledenaantal, er zijn kinderen die alleen lid worden voor het skeelers.
- Coby Bobeldijk vraagt hoeveel van de 25 proeflessen daadwerkelijk lid zijn geworden, Chris Schuurman weet dit niet specifiek maar denkt toch zeker 10 tot 15 kinderen.
- Woensdag avond training is zeer slecht bezocht, groep van Gerrit Passenier is wel erg groot, maar jeugdgroep niet.
- Skeelers is ook drukbezocht, duintraining aan het begin van het seizoen, maar na de zomervakantie wordt dit minder.
- Aanstaaende zondag 30 sept wordt er met de jeugd geschaatst tegen gereduceerd tarief, oproep om ook te komen schaatsen.
- De voorbereiding herfstkamp is in volle gang, dan mogen alleen de jeugdleden die ook een ijsabbonnement hebben mee.
- Ook Chris Schuurman benadrukt dat het moeilijk is om junioren te behouden, dit vraagt aandacht.
- Op maandag mogen we van DTS leenfietsen gebruiken, echter blijft het lastig om de kinderen te trekken.
- Goeie ontwikkeling met Tijs van Tol als inline trainer.

## 9 Communicatie en PR

- Mark Peters bedankt Willem Valstar en Rick van Geest voor het vele werk in de nieuwe ronding, full-color en 2 keer per jaar.
- Voor het verstrijken van de deadline is er angst dat deze niet vol komt, echter na de deadline loopt de ronding bomvol.
- Er is professionalisering doorgemaakt met ronding, website, nieuwsbrieven en facebook.
- Vanuit de website, de basis, worden de nieuwsbrieven en facebook doorgestuurd.
- Mark Peters vraagt zich af waarom de leden er niet zijn, zijn deze niet bereikt door middel van de nieuwsbrief site en facebook? Wat kan er nog meer gedaan?
- Erwin Dekker vraagt of de nieuwe website ook meer wordt bezocht dan de oude. Erwin Dekker trekt de oude site meer, die kon daar meer uithalen en hij vraagt zich af of meerdere mensen dit hebben. Naar zijn idee stonden er meer verslagen en nieuwsbrieven op de oude site dan nu.
- Sandra Buurs reageert op Erwin Dekker dat er veel minder stukjes ingestuurd worden dan vroeger, wat niet geschreven wordt kan ook niet geplaatst worden.
- Michelle Broerse roept de leden op om stukjes in te sturen, als er geen stukjes ontvangen worden dan kan dat ook niet geplaatst worden. Het mailadres voor het aanleveren van stukjes is [webmaster@stg-zaanstreek.nl](mailto:webmaster@stg-zaanstreek.nl)
- Gerrit Passenier vraagt naar de records en adels kalender, die werden op de oude site standaard geüpload, hier moet nog aan gewerkt worden op de nieuwe site.

- Gerrit Passenier noemt ook de jeugdpagina, daar staat veel informatie maar niet echt leuke dingen specifiek voor de jeugd, opmerking wordt ter harte genomen en opgepakt door Mark Peters.
- Mark Peters roept leden op voor verslagen, er zijn lijnen met de pers en daar zijn we afgelopen jaar ook meerdere malen in gepubliceerd.
- Mediakaart voor aankomend jaar wordt gepresenteerd, staat ook op de website.
- De mediakaart is een lijndraad, maak er gebruik van als je contacten weet en of vraag assistentie aan Mark Peters of ander bestuurslid.
- Peter Moerland en Kees Waqué waren in overleg met sportbedrijf Zaanstad, kregen wij een mooi compliment van m.b.t. tot website

## 10 AC

- Sven-Yvo Stoop ligt het team en de afgelopen activiteiten toe
- Oliebollenactie had een winst van €700,- vorig jaar “slechts” €350,-
- De grote winst komt o.a. uit de bestelling van een bejaardentehuis via Lucia Floris, waarvoor dank!
- Voorjaarsrit was een groot succes, streven is om er een klassieker van te maken.
- Coby Bobeldijk wordt bedankt als volgauto, echter lagen de fietspaden en autowegen niet naast elkaar dus de volgauto was geen succes. Leerpunt voor volgend jaar.
- Het was een geslaagd evenement.
- Sven-Yvo Stoop vindt het jammer dat de activiteit bowlen niet door is gegaan i.v.m. te weinig aanmeldingen, welgeteld 4.
- Uit de enquête van paar jaar terug is gebleken dat zo’n activiteit gemist werd, echter geen aanmeldingen.
- Met de pauze wordt een vragenlijst uitgedeeld voor feedback.
- Mergellandroute is een jaarlijks en goed bezocht evenement.
- Jeugd 80 km. De snelle goede rijders 130km. Was een gezellige geslaagde dag.
- Er zijn mutaties in de ac commissie, aantal leden eruit en nieuwe leden erin. Milou Rijksbaron en Renske van der Veer gaan het team versterken, jeugdleden met het oog op de toekomst. De leden die gestopt zijn worden bedankt voor hun inzet.

## 11 Algemene zaken:

- Ondersteunende factor geweest bij de verschillende commissies en als tweede secretaris sinds mei.

## 12 Esther van der loos award

- Jan Dekker voert het woord en legt uit waar de award voor staat.
- Jan Koomen ontvangt de award, in 2015 is acute leukemie gediagnosticeerd. Jan Dekker vertelt dat de verpleging Jan Koomen als groot voorbeeld zag, als er geen bezoek was zat hij altijd op de hometrainer.
- Jan Dekker benadrukt dat vele niet eens weten hoe kritisch Jan Koomen heeft gelegen, hij heeft op de rand gebalanceerd, maar fiets nu weer meer dan 150km en rijd menig lid weer keihard voorbij.
- Jan Koomen bedankt het warme hart van de vereniging en zijn vrouw Marion Koomen.

- 1 week geleden, met de tijdrif op de DTS-baan reed hij weer zoals voor zijn ziekte, waar hij erg blij en trots op is.

### 13 Financieel jaarverslag 2017-2018

- Kees Waqué bedankt Jeroen Bego en Robert Mul voor de afgelopen 3 jaar en benadrukt nogmaals de zoektocht naar penningmeester(s).
- Taakverdeling; Robert Mul verzorgt de incasso's en Jeroen Bego doet de uitgaven.
- Het grote "extra" verlies wordt toegelicht, voornamelijk het project communicatie, Thialf en zaalhuur waardoor er meer geld uit is gegaan.
- Afgelopen jaren zijn het meerdere eenmalige kosten geweest waardoor de begroting niet dekkend was.
- Het jubileumfeest was ook eenmalig extra kosten, echter wel binnen de begroting
  - Door het jubileumfeest is het clubfeest vervallen waardoor er ook kosten zijn bespaard.
- Het verlies kunnen we als vereniging nog wel dragen, echter kan het niet zo door blijven gaan.
- Jeroen Bego meldt dat achterblijvende inkomsten van de sponsors toch wel noodzakelijk worden voor aankomend seizoen.
- Erwin Dekker doet verslag namens de kascommissie. Er zijn een aantal steekproeven gedaan en de kascommissie is akkoord gegeven.
- Erwin Dekker heeft tips m.b.t. tot de balans aan Jeroen gegeven en deze zijn toegepast.
- Erwin Dekker spreekt zijn zorgen uit over het vermogen van de vereniging. In 2014 was er nog een eigen vermogen van €32.000 en nu nog maar €14.000.
- Nieuw lid in de kascommissie is: Jery Bruinsma met reserve Marcel Huismans
- Aankomend jaar bestaat de kascommissie Jery Bruinsma en Elly van Leeuwen met reserve Marcel Huismans
- Aankomend jaar zijn er geen extra uitgaven gepland, dit wordt ook het streven zo te houden
- Sponsorimpuls is in de begroting meegenomen, moet hard aan gewerkt worden om te realiseren
- Helaas is het gulden sporen fonds van de KNSB niet meer beschikbaar en vallen die inkomsten weg
- Erwin Dekker meldt dat je je niet rijker moet rekenen dan dat je bent, je kan sponsors die je nog niet hebt niet meerekenen in de begroting.
- Gerrit Passenier sluit zich aan bij Erwin Dekker.
- Sven-Yvo Stoop en Kees Waqué vullen aan dat de begroting in het bestuur regel voor regel doorgenomen is en dat het daadwerkelijk kosten dekkend is.
- Peter Moerland geeft toe dat de sponsorinkomsten ambitieus zijn, maar een contributieverhoging van €15 a €20 per lid om kosten dekkend te worden is ook erg veel.
- Jeroen Bego meldt dat wanneer er geen penningmeesters komen de contributie sowieso al met €10 tot €15 euro verhoogd moet worden.
- Gerrit Passenier en Erwin Dekker vinden het zorgwekkend dat er 4000 euro inkomsten begroot zijn, maar nog niet toegezegd.

- Frans van Bergen stelt voor om half-half op safe op te stellen. Een halve dekkende contributieverhoging en af te wachten of volgend jaar daadwerkelijk het doel bereikt is. Is het bereikt dan is verdere contributie verhoging niet nodig, is dit niet behaald dan komt de andere halve verhoging erbij.
- Kars Oomen zegt dat het bestuur ambitieus is, maar tegelijkertijd de afgelopen jaren ook mooie dingen heeft laten zien en de vergadering misschien het vertrouwen moet geven aan het bestuur.
- Er wordt door Chris Schuurman/Robert Mul geopperd om eventueel Thialf naar een goedkopere baan en of een jaar over te slaan om deze zware kostenpost voor een jaar uit te stellen.
- Coby Bobeldijk reageert dat we een schaatsvereniging zijn en dat Thialf juist een groot pluspunt is dat STG dit doet. Het kan leden kosten om dit te annuleren.
- Eventueel inschrijfgeld voor Thialf vragen wordt voorgesteld door Ruud van Assema.
- Jan Post steunt Erwin Dekker en Gerrit Passenier om de begroting sluitend te houden met alleen daadwerkelijk de inkomsten die je hebt.
- Chris Blouw meldt dat de verliezen niet in 1 jaar zijn ontstaan en dat het misschien een idee is om een beleid te maken om een positieve spiraal te starten. In 1 jaar kan je de verliezen van meerdere jaren niet terugdraaien.
- Peter Moerland meldt dat de helft van de inkomsten van de baanabonnementen, kwart contributie en een kwart vanuit derden komt.
- Erwin Dekker wil weten met hoeveel de contributie daadwerkelijk verhoogd moet worden, een snelle rekensom geeft €10 en daarbij nog de verhoging van €15 wanneer er geen penningmeester opstaat.
- Michelle Broerse wil weten wat “normaal” is voor een vereniging om als eigen vermogen op de bank te hebben staan. Wat zijn de risico's van een eigen vermogen van €14.000.
- Sandra Buurs meldt dat wij als vereniging geen eigen gebouw o.i.d. hebben en alleen de rekeningen van zaalhuur, kleding, website en dergelijke moeten betalen en zodoende relatief gezien weinig risico lopen met een eigen vermogen van €14.000.
- Chris Blouw oppert om een ondergrens te bepalen waar het eigen vermogen niet onder mag komen.
- Bestuur vraagt om een moment om zich terug te trekken om de opmerkingen uit de zaal te bespreken en zo tot een besluit voor de begroting te komen.

Na de korte onderbreking wordt de vergadering voortgezet.

- Robert Mul neemt het woord met betrekking tot de begroting, het gaat om een gat van €2000 in de begroting. Voorstel is om dit over 2 jaar uit te smeren zodat het bestuur tijd heeft om sponsors te trekken. In dat scenario zal de contributie met €5,- omhoog gaan en zo de begroting toch kostendekkend te maken.
- Thialf is voor de vereniging wel heel erg belangrijk. Gerrit Passenier heeft zijn vertrouwen in het bestuur uitgesproken om de sponsor gelden binnen te halen, mocht dit niet lukken dan zal Gerrit Passenier persoonlijk garant staan voor deze kosten zodat Thialf doorgaat.
- De gehele vergadering dankt Gerrit Passenier hiervoor.
- Ron Broerse vindt Gerrit Passenier zijn aanbieding zeer genereus, maar vindt dat deze structurele kosten niet ieder jaar op Gerrit Passenier persoonlijk verhaalt kunnen worden.

- Peter Moerland vraagt de vereniging of er gestemd kan worden over de contributieverhoging in deze vergadering mits er geen penningmeester op staat binnen nu en 2 weken.
- Bert Bommerson vraagt of er na de stemming per mail en website verspreid kan worden wat de financiële gevolgen zijn wanneer er geen penningmeester op staat.
- Gerrit Passenier stelt voor: €5 contributie verhoging en hij staat garant voor de €2700 t.b.v. Thialf bij uitblijven sponsoring.
  - Optie 1: contributieverhoging van €5 met terugwerkende kracht op seizoen 2018/2019 met garantstelling van Gerrit Passenier bij uitblijven van sponsoren.
  - Optie 2: contributieverhoging van €10 zonder garantstelling van Gerrit Passenier
  - 6 leden kiezen voor optie 2, 2 leden stemmen niet en de grote meerderheid stemt optie 1.
  - Kars Oomen vraagt aan de leden of iedereen voor optie 1 heeft gestemd met het vertrouwen in het bestuur en niet met de gedachte dat Gerrit Passenier gaat betalen.
    - Hier wordt door de leden positief op gereageerd, er wordt vertrouwen in het bestuur uitgesproken.
- Resumé, de ALV stemt in met een contributieverhoging van €5 per jaar, met terugwerkende kracht op seizoen 2018/2019.
- Stemming 2 gaat over penningmeesterschap. Als er op 1 november 2018 geen nieuwe penningmeester opstaat zal de contributie met terugwerkende kracht verder verhoogd worden om dit uit te besteden tegen kosten.
- De kosten bij uitbesteden zullen tussen de €12/15 liggen per lid.
- De vergadering stemt met ruime meerderheid voor dat bij uit blijven van penningmeester dit zal worden uitbesteed tegen kosten met deadline van 1 november
- Jeroen Bego benadrukt dat bij het uitbesteden van penningmeesterschap dit een belasting op het huidige bestuur is omdat de stukken aangeleverd moeten worden en contactpersoon zijn.
- Frans van Bergen noemt Marco van der Laan, lid met eigen accountskantoor.
- Bedrag voor het uitbesteden wordt later exact berekend.

#### 14 Kick-off winterseizoen

- Kees Waqué benoemt dat we erg ons best doen om een mooi programma te houden, zeker het Zaans kampioenschap wat een soort kraamkamer is voor nieuwe leden en het evenement levert veel exposure op naar buiten.

#### 15 Bestuursmutatie

- Kees Waqué is herkiesbaar en herkozen door de vergadering.
- Duo secretariaat Peter Moerland en Sandra Buurs is goedgekeurd door de vergadering.
- Anja Burger is aftredend webmaster en Eva Peters is de nieuwe webmaster met ondersteuning van Michelle Broerse.
- Penningmeester; is reeds uitvoerig besproken met deadline 1 november.



- Wedstrijdsecretaris: Kees Waqué heeft met Ruud van der Meer en Michel Butter tijdens de pauze gesproken, voor het ideaalbeeld zou een 3<sup>e</sup> persoon zeer welkom zijn. Lucia Floris heeft aangegeven juist te willen minderen, wilt niet als 3<sup>e</sup> persoon aangesteld worden. In de vergadering vraagt Ruud van der Meer om een 3<sup>e</sup> persoon. Sven-Yvo Stoop wilt zich aansluiten bij Ruud van der Meer en Michel Butter, maar meld direct dat hij zelf de wedstrijden rijdt dus op de wedstrijd dag niet beschikbaar is. Hierbij is er een wedstrijdcommissie opgericht i.p.v. een wedstrijdsecretaris zodat de werkbelasting verdeeld wordt.

#### 16 Vrienden van STG-Zaanstreek

- Coby Bobeldijk is helaas al naar huis, Sven-Yvo Stoop neemt het woord
- Praktisch alle evenementen van de ac worden gedeeltelijk gesponsord door de vrienden om de eigen bijdrage laag te houden
- Sven-Yvo Stoop roept de vergadering op om lid te worden zodat de sponsering omhoog en niet omlaag hoeft en de eigen bijdrage laag blijft.

#### 17 Dank aan

- Kees Waqué bedankt alle vrijwilligers die de vereniging bruisend houden
- Met name Andre Smit, die tot lid van verdienste wordt benoemd, na akkoord van de leden en een oorkonde ontvangt voor zijn 13 jaar onderhouden en up to date houden van de website
- Uittredende bestuursleden Jeroen Bego en Robert Mul ontvangen uit handen van Kees Waqué bloemen
- Ook uittredende webmaster Anja Burger ontvang bloemen

#### 18 Rondvraag:

- Erwin Dekker meldt dat van 17 t/m 24 november weer in Inzell getraind wordt en dat er bij hem opgegeven kan worden.

Sandra Buurs bedankt voor het opstellen van de notulen van deze ALV.

#### **15 december 2018 Na-vergadering toevoeging van het bestuur m.b.t. Penningmeesters:**

- Woensdag 3 oktober j.l. hebben we je deelgenoot gemaakt van het heugelijke feit dat kort na de ALV er zich twee kandidaat penningmeesters uit eigen gelederen gemeld hebben; Aaffiena en René Moerland.
- We hebben op 3 oktober j.l. aan de leden de vraag voorgelegd of er inhoudelijke bezwaren zijn tegen de benoeming van beiden als eerste en tweede penningmeester per 1 november a.s.
- Allereerst bedankt voor de positieve reacties die we ontvangen hebben. De termijn om inhoudelijke bezwaren in te dienen liep op zondagavond 7 oktober af met de volgende uitkomst:
  - Leden die de ALV 2018 bezocht hebben: geen inhoudelijke bezwaren ontvangen.

- Leden die de ALV 2018 niet bezocht hebben en afbericht gegeven hebben: geen inhoudelijke bezwaren ontvangen op één procedurele opmerking ontvangen.
- Twee leden hebben het interne afsluiting- en overdrachtsrapport 20181003 FINAD Addendum ALV 2018 opgevraagd.
- Samengevat kunnen we vaststellen dat er unaniem geen inhoudelijke bezwaren zijn tegen de benoeming van de voorgedragen kandidaat penningmeesters.
- In het verlengde van het mandaat dat het bestuur tijdens de ALV op 24 september 2018 van de leden gekregen heeft, zijn Aaffiena & René Moerland met terugwerkende kracht formeel benoemd tot eerste en tweede penningmeester van STG Zaanstreek, als ware het de goedgekeurde benoeming tijdens de ALV 2018. De overdracht heeft plaatsgevonden en effectief zijn zij per 1 november j.l. begonnen.
- Aaffiena en René welkom als nieuwe bestuursleden!